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Applicant
申请商

:
:

XIAMEN CHESHIRE NEW MATERIAL CO.,LTD
厦门琪星新材料有限公司

Address
地址

:
:

17F, ABLDG, HAIFUCENTER, NO.597, SISHUIROAD, HULIDISTRICTXIAMEN,
FUJIAN, CHINA
厦门市湖里区泗水道 597号海富中心 A栋 17楼

Manufacturer’s name
制造商

:
:

XIAMEN CHESHIRE NEW MATERIAL CO.,LTD
厦门琪星新材料有限公司

Address
地址

:
:

17F, ABLDG, HAIFUCENTER, NO.597, SISHUIROAD, HULIDISTRICTXIAMEN,
FUJIAN, CHINA
厦门市湖里区泗水道 597号海富中心 A栋 17楼

Report on the submitted samples said to be:
委托检测的样品及申请者对样品的说明如下 ：
Sample Name
样品名称

:
:

Yellow hot melt adhesive
黄色粘合剂

Trade Mark
商标

:
: N/A

Tested Style No.
测试型号

:
: N/A

Series models
系列型号

:
: N/A

Sample reception time
接收时间

:
:

April 24, 2023
2023年 04月 24日

Testing Period
测试周期

:
:

April 24, 2023 ~ April 28, 2023
2023年 04月 24日 ~ 2023年 04月 28日

Test request
测试要求

:
:

With reference to USA Food and Drug Administration regulations FDA 21CFR
175.105.
参照 FDA 21CFR 175.105的要求进行测试

Test method
测试方法

:
:

Please refer to next page(s).
参见后续页。

Results
测试结果

:
:

Please refer to next page(s).
参见后续页。

******************************************************************************************************************************

Redact By
编 制 Yetta

Reviewed By
审 核 Sophia

Issued By
签 发 Yinon

Date of issue
签 发 日 期
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2023年 04月 28日
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******************************************************************************************************************************

******************************************************************************************************************************

SUMMARY
摘要

CONCLUSION
结果

A FDA (Food and Drug Administration) Code of Federal Regulations TITLE 21 Sec.
175.105 Adhesives.
FDA（食品和药物管理局）联邦法规代码标题第 21节 175.105 粘合剂

Pass
合格
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Results 结果:

Tested part(s) 测试部位:

(1) Yellow glue 黄色胶

A. With reference to USA Food and Drug Administration regulations FDA 21CFR 175.105..
参考 FDA 21CFR 175.105

Test Item(s)
测试项目

Result
结果

Are the SBS substances in the standard list
SBS物质是否在标准列表中

Yes
是

Are the SIS substances in the standard list
SIS物质是否在标准列表中

Yes
是

Note: The following requirements must be met

SAFE USAGE CONDITION (21 CFR 175.105 (a)(2) states that for a complying adhesive)
The adhesive is either separated from the food by a functional barrier or used subject to the following additional
limitations:
(i) In dry foods. The quantity of adhesive that contacts packaged dry food shall not exceed the limits
of good manufacturing practice.
(ii) In fatty and aqueous foods. (a) The quantity of adhesive that contacts packaged fatty and aqueous
foods shall not exceed the trace amount at seams and at the edge exposure between packaging
laminates that may occur within the limits of good manufacturing practice. (b) Under normal conditions of use the
packaging seams or laminates will remain firmly bonded without visible separation.
(b) To assure safe usage of adhesives, the label of the finished adhesive container shall bear the statement
“food-packaging adhesive”.
备注：需满足以下要求

SAFE的使用条件（21 CFR 175.105 (a)(2)规定，对于符合要求的粘合剂）

粘合剂要么通过一个功能屏障与食物分离，要么通过以下附加功能使用限制：

(i) 在干食品中。接触包装干燥食品的粘合剂数量不得超过限值 良好的制造实践。

(ii) 富含脂肪和水的食物。(a)接触包装好的脂肪和水溶液的粘合剂的量 食品不得超过接缝和边缘暴露的微量 在良

好生产规范的范围内可能发生的层压板。(b)在正常使用条件下，包装接缝或层压板将保持牢固的粘合，没有可见

的分离。

(b)为保证胶粘合剂的安全使用，成品胶粘剂容器的标签上应写有“食品包装胶粘合剂”字样。

******************************************************************
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The photo of the sample
样品图片

ANT authenticate the photo on original report only

此图片仅限于随 ANT正本报告使用
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Statement (声明):

1. The test report is considered invalidated without approval signature, special seal on the perforation.
检测报告无批准人签字、加盖公司报告专用章无效。

2. The result(s) shown in this report refer only to the sample(s) tested.
本报告检测结果仅对受测样品负责。

3. Without written approval of ANT, this report can't be reproduced except in full.
未经 ANT书面同意，不得部分复制本报告。

4. The sample(s) and sample information was/were provided by the client who should be responsible for the
authenticity which ANT hasn’t verified.
未经 ANT验证，由客户提供的样品和样品信息，客户应对其真实性负责。

5. In case of any discrepancy between the English version and Chinese version of the testing reports(if
generated), the Chinese version shall prevail.
如果英文版本和中文版本的测试报告有任何差异（如产生），则以中文版本为准。

*** End of Report ***

*** 报告结束 ***
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